
 
 
 
 

   30.6.24 – וועד מנהלישיבת ל ופרוטוק

 התאחדות הספורט המוטורי בישראל  
 

   . Zoomבאמצעות  30.6.24: הישיבה התקיימה ביום ישיבהתאריך ה

 

 :  משתתפים

 חברי הוועד:  

 וטוקרוס  ונציג ענף המיו"ר הוועד נאור אשכנזי   .1

 סופרמוטו ה ענףנציג – שי ברקנבליט .2

 נציג חופשי   –אסף גורן  .3

 נציג ענף האנדורו –נתנאל ברששת  .4

 מוזמנים: 

 מנכ"ל ההתאחדות  –ניב צורי 

 ורד דשא  

  על סדר היום:
   19.5.24אישור פרוטוקול ישיבת וועד  .1

 לנוער   אישור נסיעה לחו"ל רז היימן + נאור אשכנזי לאליפות מוטוקרוס .2

   FIMכנס  –נסיעה ניב צורי + נאור אשכנזי אישור  .3

 החלטות בנושא המנגנון המשמעתי + אישור תיקון תקנון משמעת   .4

 עדכונים   – שונות  .5

 

 מהלך הישיבה  

 אישור פרוטוקול ישיבה קודמת  .1

 הפרוטוקול מאושר  

 רז היימן + נאור  –אישור נסיעה לאליפות המוטוקרוס לנוער  .2

 והשניה לאליפות המוטוקרוס לנוער.    FIMמתוכננות כרגע שתי נסיעות: אחת לכנס של  –ניב   

 רומא . שאנחנו מוזמנים אליה. השנה זה מתקיים ב FIMמידי שנה יש אסיפה כללית של הנהלת 

 מנכ"ל העמותה.   -ניבו יו"ר העמותה – נאור מתוכננים לנסוע ימים,   3זו נסיעה של   

 לנסיעה השנייה אמורים לנסוע רז היימן + נאור.  

 ₪   6,544  -תקציב הנסיעה המשוער : טיסות כ - FIMנסיעה לכנס 

 ₪.   3,696  -מלון כ                                                                             

 ₪   10,240      -סה"כ עלות משוערת  :                                       כ 

 ₪ כולל הספורטאים.  50,000  -מוערך בכתקציב הנסיעה    לאליפות המוטוקרוסנסיעה 

 

 



 
 

 

 

 האם הנסיעות האלה מתוקצבות בתקציב השנתי או שהן בחריגה מהתקציב ?   – אסף

לגבי הנסיעה הנסיעות מתוקצבות. הראשונה בתקציב ההתאחדות והשנייה מתוקצבת בתקציב האקדמיה.    – ניב  

השנייה , ייתכן שתהיה חריגה קטנה מהתקציב אבל אם זה יקרה נוכל לצמצם בסעיף אחר כך שלא צפויה להיות 

 חריגה.  

מציע להוסיף לתקציב אש"ל. בהקשר זה מציע לאמץ אמות מידה לזכאויות של בעלי תפקידים בנסיעות    –  אסף

 מטעם ההתאחדות לאש"ל.  

 

 :  FIMעל אישור הנסיעה לכנס  מצביעים

 מאשר  – אסף    

   מאשר   -שי    

 מאשר  – נתי     

 ההוצאה הכספית לנסיעה מאושרת.    –חלטה ה    

 

  לאליפות המוטוקרוס לנוער אישור נסיעה  .3

 על אישור הנסיעה :  מצביעים

 מאשר  – אסף    

   מאשר   -שי    

 מאשר  – נתי     

 ההוצאה הכספית לנסיעה מאושרת.    –חלטה ה    

 

 המנגנון המשמעתי   .4

 יש לנו כרגע מס' אירועי משמעת שצריך לטפל בהם.  -ורד 

ע"מ שנוכל לעשות זאת צריך לאשר את העברת המנגנון המשמעתי החוצה לבית הדין של ההתאחדות לספורט.  

 בהנהלה הקודמת דובר על זה לא מעט וזה אושר עקרונית אבל צריך לגבות זאת בהחלטת וועד פורמלית.  

 החלטות:  3למעשה מבקשים שתתקבלנה כרגע 

הדי .א לבית  המשמעתי  הטיפול  את  ה   ן להעביר  שבערכאה    –לספורט    התאחדותשל  המשמעת  וועדת  את  גם 

   הראשונה  וגם את מנגנון הערעור 

 לתקן את תקנון המשמעת בהתאם.  .ב

 הועבר לעיונכם לפני הדיון.    –לאשר את תקנון המשמעת המתוקן  .ג

 

 על שלוש ההחלטות  מצביעים

 מאשר  –נאור     

 מאשר  – אסף    

   מאשר   -שי    

 מאשר  – נתי     

 

 

 



 
 

 

 

 וחלט:  ה    

 להעביר את הטיפול המשמעתי לבית הדין של ההתאחדות לספורט   .א

 לתקן את תקנון המשמעת בהתאם.  .ב

 לאשר את התקנון המתוקן .   .ג

 

  שונות   .5

אנחנו נדרשים להחלפת הנהלת החשבונות שאינה מתפקדת טוב, כרגע אנחנו בשלב של חיפוש    –נאור מעדכן   .א

 חלופות ובחינת הצעות מחיר. 

הוועד מבקש לזרז את הטיפול בתלונות ולבקש מבית    –ניתנה סקירה על אירועי המשמעת שנמצאים בטיפול   .ב

 הדין להטיל ענישה חמורה.  

 

 

 

 : ורד דשא  רשמה 

 

 

 

_____________________ 

 נאור  אשכנזי  

 יו"ר העמותה 

 
 
 
 


